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Predsjednik Gradskog vijeća Varaždina Damir Habijan, direktor Parkova Alen Runac, 

saborski zastupnik Anđelko Stričak i gradonačelnik Ivan Čehok sa suradnicima u 

petak su bili na otvorenju novog rotora u gradu, onog na raskrižja Ulice Ratimira 

Hercega, Ulice Gustava Krkleca i Hallerove aleje, kod gradskog groblja. 

 

Radovi su započeli 20. srpnja 2020. godine, a vrijednost investicije je 2.960.000 

kuna. Kompletno je rekonstruirano raskrižje sa svom pripadajućom infrastrukturom – 

plin, vodovod, kanalizacija, djelomice električna mreža i elektronička komunikacijska 

infrastruktura. Prometna signalizacija prilagođena je novom prometnom rješenju te su 

uređene zelene površine. 

 



– Malotko nije okrenuo očima kad je naišao na kolonu kod groblja, a brojčanik uz 

semafor je tek počeo odbrojavati. Svima je mrsko gubiti vrijeme na čekanje u 

prometu, pogotovo u užurbanoj svakodnevici kada je obaveza više nego vremena. 

Zato mi je drago da se problem raskrižja koje je dugo bilo boljka našim građanima 

napokon riješilo. Povećana je sigurnost sudionika u prometu i nema više gužve. 

Vrijedni radnici gradske tvrtke Parkovi hortikulturno su uredili zelene površine te 

postavili mali vodoskok. Naravno, dežurni hejteri su i u vezi toga gubili dane 

komentirajući i raspravljajući o fontanama i basnoslovnim iznosima. Šteta vremena. 

Dugi niz godina zalagali smo se za ovaj projekt preko našeg V. temeljnog ogranka 

HDZ-a Grada Varaždina no, kao i sa svim ostalim projektima, nije se naišlo na 

razumijevanje bivše gradske vlasti. Važno je da su naši sugrađani danas zadovoljni, 

da se prometna infrastruktura u gradu razvija, a kružni tok je i uljepšao dio grada koji 

je s SDP-ovom nastambom za bicikle izgledao poprilično jadno. Prostor oko našeg 

groblja mora biti primjereno uređen, a u proljeće će to dodatno doći do izražaja – 

izjavio je Habijan. 

 

Parkovi su bili zaduženi za hortikulturni dio i vodoskok. 

 

– Zahvaljujem svim vrijednim radnicima Parkova koji su radili i subotama i 

nedjeljama. Ovako sada izgleda jer je jesen. Međutim na proljeće, kad vegetacija 

krene, bit će prekrasno i siguran dam da će Varaždinci biti izuzetno zadovoljni – 

rekao je Runac. 

 

Sljedeći rotor će se graditi na Motičnjaku, a potom su na redu rotori Hrašćica i 

Gojanec. U planu je i pretvaranje pothodnika u podvožnjak. 
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